

Title (en)

Material for insertion in boots and method of obtaining the same.

Title (de)

Material zum Einlegen in Schuh und Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)

Matériaux intercalaires pour la réalisation de chaussures et procédé pour son obtention.

Publication

EP 0041036 A1 19811202 (FR)

Application

EP 81420078 A 19810521

Priority

FR 8011992 A 19800523

Abstract (en)

1. Interpolated material for the realization of boots according to the method known under the name "Norwegian type" said material being destined to be disposed between the inner sole (3) and the proper wearsole (6) characterized by the fact it is constituted of a molded complex having : - a base (11) of plane surface, the form and the dimensions of which corresponding to those of the wear sole (6), - a relief part (12) integral with the base (11) the form and the dimensions of which corresponding to the free volume (13) situated beneath the inner sole (3), - a synderme foil (14) being fixed to the upper part of the base (11) arrounding the relief part (12).

Abstract (fr)

L'invention concerne un matériau intercalaire pour la réalisation de chaussures, destiné à être disposé entre la première (3) de montage et la semelle d'usure (6). Ce matériau intercalaire se caractérise en ce qu'il est constitué d'un complexe moulé présentant: - une base (11) de surface plane dont la forme et les dimensions correspondent à celles de la semelle d'usure (6), - une partie en relief (12) portant partie intégrante de la base (11) et ayant une forme et des dimensions correspondant au volume libre (13) situé en dessous de la première de montage (3), - une feuille de synderme (14) étant fixée à la base (11) sur sa zone supérieure entourant la partie en relief (12).

IPC 1-7

A43B 13/42; A43B 9/10; A43B 15/00

IPC 8 full level

A43B 7/12 (2006.01); **A43B 9/10** (2006.01); **A43B 13/42** (2006.01); **A43B 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 7/12 (2013.01); **A43B 9/10** (2013.01); **A43B 13/42** (2013.01); **A43B 15/00** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 1031005 A 19530618 - UNITED SHOE MACHINERY AB
- CH 186833 A 19361015 - SCHUHWARENFABRIK AARAU A G [CH]
- DE 1124847 B 19620301 - SCHUHFABRIK PETER KLEINEN O H, et al
- US 1951256 A 19340313 - FRANK PARLANTE
- [A] CH 116350 A 19261001 - OCH FRERES [CH]
- [A] FR 1229924 A 19600912
- [A] US 2235087 A 19410318 - SMITH JOHN K

Cited by

EP1454549A1; US7197840B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0041036 A1 19811202; EP 0041036 B1 19841121; AT E10333 T1 19841215; DE 3167286 D1 19850103; FR 2482837 A1 19811127;
FR 2482837 B1 19830225

DOCDB simple family (application)

EP 81420078 A 19810521; AT 81420078 T 19810521; DE 3167286 T 19810521; FR 8011992 A 19800523